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Geachte burger- en raadsleden, 

 

Op 30 november 2017 heeft de Adviescommissie Ruimte drie raadsvoorstellen over 

windmolenpark Elzenburg-De Geer behandeld. Tijdens deze vergadering zijn enkele vragen 

gesteld, die nog niet beantwoord zijn. Ik heb u toegezegd om deze te beantwoorden vóór de 

raadsvergadering van 14 december a.s.. Dat doe ik met deze brief. 

 

Overeenkomst Raedthuys 

Vraag: U vraagt zich af of er na 15 jaar geen geld van Raedthuys (opbrengst) meer naar het 

duurzaamheidsfonds vloeit.  

 

Antwoord: De bijdrage aan het duurzaamheidsfonds is gelijk aan de waarde van 25% van het 

bouwrecht en wordt berekend over de volledige verwachte exploitatieperiode. Deze bijdrage 

wordt inderdaad gedurende de eerste 15 jaar in het duurzaamheidsfonds gestort, dus in feite 

wordt er deels ‘vooruitbetaald’ door Raedthuys. We laten de waarde van 25% van het 

bouwrecht (over de volledig verwachte exploitatieperiode) bepalen door taxateurs.  
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Berekening bijdrage aan duurzaamheidsfonds bij het model ‘zelf ontwikkelen’ 

Vraag: U vraagt waarom er geen berekeningen zijn gemaakt voor het model ‘zelf ontwikkelen’ 

en de mogelijke afdracht aan het duurzaamheidsfonds in dat geval.  

 

Antwoord: We hebben als college op 19 september 2017 besloten dat ‘model ECO’ ons 

voorkeursmodel was. Diezelfde dag hebben wij uw raad hierover het raadsvoorstel met de 

uitwerking toegestuurd. De andere modellen hebben wij toen niet meer verder uitgewerkt. 

Dat wordt weer actueel nu wij niet kiezen voor het ECO-model. Wij hebben aangegeven dat 

wij daarvoor het tendermodel willen gaan uitwerken. Daarmee komen wij terug bij uw Raad. 

 

‘Zelf ontwikkelen’ betekent dat de gemeente zelf energieleverancier wordt en als ondernemer 

gaat optreden. Wij zijn van mening dat het opwekken van energie geen gemeentelijke taak is 

en daarom kiezen wij niet voor ‘zelf ontwikkelen’. Dan is er ook geen aanleiding voor nadere 

uitwerking van dit model. Dit is ook zo in de stukken verwoord. Uit de discussies die in de 

afgelopen jaren tijdens de diverse commissie- en raadsvergaderingen over het windpark zijn 

gevoerd, hebben wij opgemaakt dat het model ‘zelf ontwikkelen’ geen draagvlak had van de 

meerderheid binnen uw raad.   

 

Eisen tender m.b.t. omgevingsfonds, duurzaamheidsfonds en financiële participatie 

Vraag: Welke eisen worden straks opgenomen in een tender met het oog op het 

omgevingsfonds, het duurzaamheidsfonds en de financiële participatie? 

 

Antwoord: Wij bereiden hierover een apart raadsvoorstel voor, zodat u te zijner tijd hierover 

als raad kunt besluiten. We kijken hierbij ook naar een mogelijke rol voor ECO. 

 

Ik vertrouw er op uw vragen hiermee voor deze fase van het proces voldoende te hebben 

beantwoord. 

 

Hoogachtend, 

 

Mr. J. van der Schoot 

Wethouder Duurzaamheid c.a. 

 


